
Styremøte i Samarbeidsforum for Norske kollektiv 02.07.08 (telefonmøte)

 Deltakere: Knut, Ragna, Rolf

 

Saker:

     Lobbyvirksomhet fram mot  stortingsvalget.

     Medlemskap i Actis.

 

1.              Vi vil sørge for å få utformet et manifest som beskriver hva kollektivene er enige om. Dette
skal så formidles til de politiske deltakerne i valget til høsten. Vi må sørge for at kollektivenes
filosofi om rusbehandling kommer tydelig fram, noe vi tror lobbyvirksomhet vil bidra til.

Styret er enige om å engasjere Inger Granby til å gjøre dette arbeidet for oss. Betalingen for
arbeidet er fastsatt til kr. 3.500 kroner pr. dag i arbeid, samt utgifter dekket. Styret anser dette
som å være i tråd med årsmøtets vedtak om å bruke penger der de vil være nyttige.

 

2.              Vi ønsker å melde oss inn i Actis. Hovedgrunnen er at vi ønsker et 

samarbeid med dem i arbeidet for rusfeltet fram mot valget, og da må vi være medlem.
Samarbeidsforum har ingen uttalte grunner til ikke å være medlem, og vi vil derfor sende de
nødvendige innmeldingspapirer.

 

For styret

Rolf Jansen
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